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Výbor mestskej časti č. 2   STARÉ   MESTO 
Predseda       VMČ:   Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei  
Podpredseda VMČ:    Ing. Ján Greššo 
Sekretárka     VMČ:   Mgr. Diana Dojčanová 
Sekretárka     VMČ:   Mgr. Daniela Kazíková 
 

 

Zápisnica 

zo schôdze výboru mestskej časti č. 2, ktorá sa konala dňa 06.05.2024 s týmto programom: 

 
 
Zasadnutie otvoril predseda VMČ č. 2 Staré Mesto Ing. arch. et Ing Peter Mezei,. ktorý privítal  
poslancov a členov výboru. 
 
 
Na zasadnutí sa zúčastnilo  9 členov z celkového počtu 14.  
 
Prítomnými členmi na zasadnutí boli menovite: 
Ing. arch. et Ing. Peter Mezei,  Mgr. Ján Greššo , p. Denisa Branikovičová,  JUDr. Tomáš Stoklasa, 
Ing. arch. Lívia Dulíková,   PaedDr. Eleonóra Grófová, Ing. František Dolnák, p.  Peter Ostertág, 
PaedDr.Martin Bodis, 
 
 
Ospravedlnení: 
Ing. Erik Král, Ing. Roman Ágh MBA, PhDr. Ján Vančo PhD.,  Ing. arch. Peter Rehák, Ing. Ivan 
Janček, 
 
Prizvaní: 
obyvatelia Pároviec 

Predseda VMČ oboznámil prítomných s návrhom programu: 
 
 BOD 1/Pošta: 

 
Pošta 1 – OM-žiadosť o vyjadrenie – Ing. J. Sasin-realizácia predkupného práva z LV č. 1828 
Pošta 2 – Nitrazdroj – vykonanie deratizácie – na vedomie VMČ 
Pošta 3 – OIVaR – žiadosť o vyjadrenie – bezbariérovosť chodníka na Piaristickej ul. 
Pošta 4 – OD – úprava dopravného značenia na Staničnej ul. 
Pošta 5 – p. Dulíková – cyklostojany pred Gymnáziom Párovská 
Pošta 6 – OIVaR – žiadosť o vybudovanie chodníka na ul. Hviezdna 
 

 BOD 2/ Odpovede: 

Odpoveď OŽP k uz. 16/2024 – kamene do vnútr. Wilsonovo nábr. 6 
Odpoveď OŽP k uz. 23/2024 – polopodzemné kontajnery – BD Wilsonovo nábr. 
Odpoveď SMS k uz. 24/2024 – Oprava chodníka na Stavbárskej ul. 
Odpoveď k uz. 26/2024 – odstránenie plechových garáží 
Odpoveď SMS k uz. 35/2024 – doplnenie 4 ks výložníkov pri psom výbehu 
Odpoveď k uz. 42/2024 – výsadba na pešej zóne 
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Odpoveď MsP k uz. 48/2024 – taxi na Družstevnej ul. 
Odpoveď OŽP k uz. 49/2024 – kolotoč s holubicou v parku 
Odpoveď OŽP k uz. 27/2024 – korčuliarska dráha v parku 
Odpoveď OŽP k uz. 29/2024 – detské ihrisko pri MŠ Mostná 
Odpoveď ÚHA k uz. 40/2024 – Hájovňa u Hoffera 
Odpoveď MsP – zastávky MAD 
Odpoveď OD – určenie DZ – Štefánikova tr. 
Odpoveď OD – Parkové nábr. – osvetlenie  
 

 BOD 3/ Rôzne: 

Prítomní členovia VMČ súhlasili s navrhnutým programom. 
 
 
BOD 1/ POŠTA 
 
Pošta 1  
OM-žiadosť o vyjadrenie – Ing. J. Sasin-realizácia predkupného práva z LV č. 1828 
 
p. Mezei uviedol materiál 
 
U z n e s e n i e    č.  49/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť  OM o vyjadrenie – Ing. J. Sasin - realizácia predkupného práva z LV č. 1828 
b e r i e   n a   v e d o m i e 
žiadosť o vyjadrenie – Ing. J. Sasin - realizácia predkupného práva z LV č. 1828 
o d p o r ú č a  
odkup a následný predaj formou OVS 
 
Att.:  OM 
 
Hlasovanie č. 1: 
Prezentácia: 9 
za: 6 
proti: 0 
zdržal sa:  3 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
Pošta 2   
Nitrazdroj – vykonanie deratizácie – na vedomie VMČ 
 
p. Mezei uviedol materiál 
 
U z n e s e n i e    č.  50/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť spol.  Nitrazdroj o vykonanie mimoriadnej deratizácie  
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b e r i e    n a     v e d o m i e 
žiadosť spol.  Nitrazdroj o vykonanie mimoriadnej deratizácie  a postupuje vec na OŽP 
Att.:  OŽP 
 
Príloha: žiadosť      
 
Hlasovanie č. 2: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Pošta 3  
OIVaR – žiadosť o vyjadrenie – bezbariérovosť chodníka na Piaristickej ul. 
 
p. Mezei uviedol materiál 
 
U z n e s e n i e    č.  51/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť OIVaR o vyjadrenie – bezbariérovosť chodníka na Piaristickej ul. 
ž i a d a 
odbor dopravy 
o zaevidovanie podnetu na debarierizáciu 
 
Att.:  OD  
 OIVaR 
 
Príloha: žiadosť      
 
Hlasovanie č. 3: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Pošta 4 
OD – úprava dopravného značenia na Staničnej ul. 
 
p. Mezei uviedol materiál 
 
U z n e s e n i e    č.  52/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
návrh OD na úpravu dopravného značenia na Staničnej ul. 
s ú h l a s í 
s úpravou dopravného značenia na Staničnej ul. podľa predloženého návrhu 
 
Att.:  OD 
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Hlasovanie č. 4: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Pošta 5  
p. Dulíková – cyklostojany pred Gymnáziom Párovská 
 
p. Mezei uviedol materiál 
 
U z n e s e n i e    č.  53/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
podnet p. Dulíkovej – cyklostojany pred Gymnáziom Párovská 
s ú h l a s í 
s osadením stojanov na parkovacom boxe pri hornom vstupe so zachovaním vyhradeným miest pre 
Gymnázium Párovská 
ž i a d a 
členov VMČ p. Grešša a p. Dulíkovú o rokovanie s riaditeľom Gymnázia Párovská 
 
Att.:  OD 
 
Hlasovanie č. 5: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Pošta 6 
OIVaR – žiadosť o vybudovanie chodníka na ul. Hviezdna 
 
p. Mezei uviedol materiál 
 
U z n e s e n i e    č.  54/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
p r e r o k o v a l 
žiadosť OIVaR o vybudovanie chodníka na ul. Hviezdna. 
b e r i e    n a    v e d o m i e 
žiadosť o vybudovanie chodníka na ul. Hviezdna -  podnet už je zaradený v evidencii IA 
ž i a d a 
odbor dopravy 
o zriadenie obytnej zóny 
 
Att.:   OD 
 OIVaR    
 
Príloha: žiadosť  
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Hlasovanie č. 6: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

 BOD 2/ Odpovede: 
Odpoveď OŽP k uz. 16/2024 – kamene do vnútr. Wilsonovo nábr. 6 
Odpoveď OŽP k uz. 23/2024 – polopodzemné kontajnery – BD Wilsonovo nábr. 
Odpoveď SMS k uz. 24/2024 – Oprava chodníka na Stavbárskej ul. 
Odpoveď k uz. 26/2024 – odstránenie plechových garáží 
Odpoveď SMS k uz. 35/2024 – doplnenie 4 ks výložníkov pri psom výbehu 
Odpoveď k uz. 42/2024 – výsadba na pešej zóne 
Odpoveď MsP k uz. 48/2024 – taxi na Družstevnej ul. 
Odpoveď OŽP k uz. 49/2024 – kolotoč s holubicou v parku 
Odpoveď OŽP k uz. 27/2024 – korčuliarska dráha v parku 
Odpoveď OŽP k uz. 29/2024 – detské ihrisko pri MŠ Mostná 
Odpoveď ÚHA k uz. 40/2024 – Hájovňa u Hoffera 
Odpoveď MsP – zastávky MAD 
Odpoveď OD – určenie DZ – Štefánikova tr. 
Odpoveď OD – Parkové nábr. – osvetlenie  
 

 BOD 3/ Rôzne: 
 

Stoklasa – nepáči sa mi rýchlosť premávky na ul. Mostná a Kmeťkova. 

Mezei – najrýchlejším riešením sú spomaľovacie vankúše, je to realizovateľné cca tak do polroka. 

 
U z n e s e n i e    č.  55/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
odbor dopravy 
o doplnenie prvkov spomalenia dopravy (napr. spomaľovacie vankúše) na ulice Farská, Mostná, 
Kmeťkova 
 
Att.:   OD 
 

Hlasovanie č. 7: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Greššo – chcel by som upozorniť, že pred MŠ Piaristická je vyblednuté dopravné značenie. 
 
Mezei – dopravné značenie sa bude obnovovať priebežne. 
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U z n e s e n i e    č.  56/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
odbor dopravy o obnovu dopravného značenia pred MŠ Piaristická 
 
Att.:   OD 
 
Hlasovanie č. 8: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Branikovičová – ja by som mala jeden postreh k odpovediam. Veľa z nich je taká, že si z nich neviem 
vybrať. V odpovedi je uvedené, že Za Ferenitkou 46 sa nenachádza garáž, ale pritom  tam je. Zároveň 
by k odpovediam bolo dobré prikladať uznesenie, ktorého sa týka. 
 
Mezei – poprosím posunúť OŽP, aby nás informovali, ako sa to bude riešiť.  
 
Grófová – na tržnici sa vymieňajú okná, ale informačná tabuľa je neaktuálna a je v hroznom stave. 
 
 

U z n e s e n i e    č.  57/2024-VMČ   
 
VMČ č. 2 Staré mesto 
ž i a d a 
odbor majetku 
o aktualizáciu informačnej tabule pri vstupe na Tržnicu a odstránenie tabúľ po bývalých nájomcoch 
 
Att.:        OM 
 
Hlasovanie č. 9: 
Prezentácia: 9 
za: 9 
proti: 0 
zdržal sa: 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
Mezei – na 16:00 h  sa ohlásili obyvatelia Pároviec vo veci parkovania. Tí, čo nechceli platiť, sa 
tlačia do vnútroblokov. Objavili sa dva problémy – prvým je pocit platiacich parkujúcich, že 
parkovanie je málo kontrolované a druhým, že vieme regulovať len legálne parkovacie miesta. 
V súčasnosti sa používajú tzv. „vyplašenky“, aby sme ľuďom vyšli v ústrety kým si zvyknú, že 
lokalita je zaradená do lokality s regulovaným státím v prospech rezidentov.  
 
Ostertág – aj na Samovej ul. smerom na hrad po ľavej strane parkujú, je tam 4-5 áut. 
 
Mezei – toto rieši pripravované VZN, parkovacie karty budú mať iba rezidenti. 
 
Greššo – je vypracovaná projektová dokumentácia, za poliklinikou by malo vzniknúť cca                            
30 parkovacích miest na Schurmannovej 20 miest. Na toto je potrebné vyčleniť finančné 
prostriedky. Zo strany MsP je tam zatiaľ tolerancia. 
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Rác – poprosím p. Pavličkovú, aby stručne uviedla problém obyvateľov. 
 
Pavličková – bývam na Párovskej 34, zakúpili sme si parkovacie karty. Pred vchodom č.  32 je 
vyštrkovaná plocha určená na parkovanie. Našli sme si za stieračmi papieriky, že parkujeme 
nesprávne. Vo všeobecnosti máme málo parkovacích miest. 
 
Baláž (lokalita Štúrova) - zubári, VBC nám zaberajú parkovacie miesta, ale nevidel som, že by za 
ne platili cez SMS. Ja, ako obyvateľ, mám parkovať o tri ulice ďalej. Som majiteľ bytu, mám 
zaplatenú parkovaciu kartu a nahnevalo by ma, keby som platil pokutu. Na MsP mi povedali, že 
zatiaľ je prechodné obdobie.  
 
Rác – 25 rokov tam ľudia parkujú a všetko bolo v poriadku. Ja bývam na Párovskej 4,6,8.  Je tam 
zákaz vjazdu a za ním označené spoplatnené parkovanie. Ako je to možné? Je tam povolené od 
8:00 h do 16:00 h parkovať komukoľvek. Ďalším problémom sú stĺpiky, kľúč je jeden, nikto nevie, 
kto ho má. Servis, ktorý prišiel riešiť havarijný stav, dostal pokutu 60,00 €, MsP bola 
nekompromisná. 
 
Mezei – vrátim sa do histórie. Mali sme regulovanú Párovskú ul. a potom vnútrobloky, kde 
parkovali nerezidenti. Mesto pristúpilo k tomu, že reguláciu rozšíri tam, kde je to možné na legálne 
vybudovaných miestach, aby sa pomohlo rezidentov aspoň na týchto miestach. Ostatné miesta nie 
sú tolerované. Je spracovaná PD na parkoviská Párovce, Schurmannova, Stavbárska, žiaľ, na 
mestskom zastupiteľstve zatiaľ neboli vyčlenené finančné prostriedky. Rezidenčné parkovanie 
zavádzame preto, aby sme uprednostnili rezidentov. MsP sme požiadali, aby zatiaľ používali 
„vyplašenky“, od ktorých ale postupne budeme upúšťať. Miesta medzi stromami žiaľ nevieme 
zlegalizovať a teda ani regulovať. Jedná sa o nelegálne miesta. Pevne verím, že na mestskom 
zastupiteľstve podarí vyčleniť finančné prostriedky na vybudovanie nových parkovacích miest na 
Schurmannovej a Stavbárskej tak, by to bolo pre vás ako obyvateľov komfortné.  
 
Greššo – ak vznikne 30 nových parkovacích miesta a 3 sa zrušia, je to v poriadku. Ľudia si musia 
zvyknúť, že aj keď nezaparkujem pred domom, ale o dva domy ďalej, že je to OK. Chceli sme 
riešiť ľudí, ktorí nechceli platiť a pchali sa do vnútroblokov.  
 
Rác – ja by som bol rád, keby sme boli viac informovaní. Od kedy bude platiť nové VZN? 
 
Mezei – pravdepodobne február 2025. Január je najhorší dátum na zavádzanie takéhoto nového 
systému, vo VZN bude prechodné ustanovenie, online registrácia bude spustená od 1.2.2025. Je 
za tým množstvo práce, úkonov, na meste sa musia obnoviť servery. Je pripravená mediálna 
stratégia, ako sa vec bude komunikovať, aby ľudia boli v obraze. V našom záujme je, aby sme 
vám pomáhali tak, ako je to možné a kde je to možné. Nie všetky miesta sú legálne. 
 
 
 
Predseda výboru p. Mezei poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie výboru ukončil. 
 
V Nitre dňa: 20.05.2024  
  
     
Mgr. Daniela Kazíková, v.r.                             Ing. arch. et. Ing. Peter Mezei, v.r.  
               sekretár                                 predseda  
       VMČ č. 2-  Staré mesto                                       VMČ č. 2 -  Staré mesto  


